

Årsmøte i Sør-Trøndelag Gjeterhundlag,

på Lundamo,

torsdag 3. februar 2011

Oppmøte 18 medlemmer

v Åpning av leder Per Fremo

v Godkjenning av innkalling og saksliste. Leder foreslår å flytte alle sakene på lista over innkomne saker, med unntak av 4 og 8, til medlemsmøtet etter årsmøtet.

Tillegg på sakslista; valg av leder for valgkomiteen. Ellers ingen merknader.

v Valg av møteleder Per Fremo.

Valg av referent: Mona Elisabeth Skarsvåg

v Valg av personer til å underskrive protokoll. Leder foreslår at alle fremmøtte skriver under. Vedtak gjort på dette forslag.

v Muntlig gjennomgang av årsmelding av leder. Ingen innsigelser. Godkjent.

v Gjennomgang av regnskap ved kasserer Thomas Rømme. Regnskap godkjent.

v Fastsette kontingent. Forslag: 250 kroner pr. hovedmedlem; 100 kroner pr. husstandsmedlem. Forslag vedtatt.

v Valg. Orientering av valgkomiteen ved Stig Runar Størdal. Forslag:

Leder for ett år: Dag Ove Løvø

Styremedlem for to år: Per Morten Holand

Vara til styret for ett år: Jarle Martin Gundersen

2 revisorer for to år: Torgrim Darling og Ola Slåen

Medlem i valgkomiteen for tre år:

Leder for valgkomiteen for ett år: Svein Helge Hermann

v Innkomne saker

o Satutter til ny vandrepokal. Pokal sponset av Nortura. Pokalen skal gis til vinner av fylkesmesterskap, kl. 3. Det foreslås at årsmøtet gir fullmakt til styret å se på denne saken. Frist for utarbeidelse av nye statutter: 1. mai.

o Godtgjørelse til styret. Liten godtgjørelse i forhold til utgifter som det ikke blir gjort krav på, "egeninnsats". Forslag: 2000 kroner til leder; 1000 kroner til kasserer; 1000 kroner til sekretær. Valg komiteen ser på dette, og kommer med forslag til neste årsmøte, evt. Vedtektsendring. Dette vedtaket gjelder fra og med 2010. skal utbetales ved årets slutt.

- o Styret skal ha ansvar for å ta initiativ til instruktørkurs. Hvilke instruktører som skal brukes, skal godkjennes av gjeterhundrådet.
- o Styret skal ha ansvar for å søke om tilskudd fra SLF, "organisert beitebruk"/Fylkesmannen. Mulige midler å få?
- o NM 2011 ønsker å møte fylkesstyret fort!
- o Ønske om å etablere vinterkurs.
- o Ønske om å fortsette med weekend-kurs. Mye opp til arrangører i forhold til kurs.
- o Oppfordring til alle om å bidra med hjelp under NM. T kontakt med arrangøren. Ingen innsigelser.

Ref.: Mona Elisabeth Skarsvåg